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wijk
 
Geachte Bestuurders,
 
De Stichting IJmond IJzersterk heeft kennisgenomen van het “Programma Tata Steel 2024-2030 -
Een gezondere en veilige IJmond door een schoner en duurzaam Tata Steel” d.d.  17 december
2023
We kunnen ons goed vinden in dit nieuwe programma met meer focus op een gezondere en
veilige IJmond maar wel onder randvoorwaarde van de aanwezigheid van een groot bedrijf
belangrijk voor de regio als Tata Steel. Immers we ervaren dat er te gemakkelijk voorbij wordt
gegaan aan het sociaaleconomische belang voor een goede gezondheid. Nog onlangs werd in het
recente SER-advies eens bevestigt het grote verschil in levensverwachting tussen mensen met
een goede opleiding en baan en een lagere opleiding en werkeloosheid.
 
We merken wel op dat communicatie naar onze mening beter kan in de IJmond. We worden nu
geregeerd door wat er in de media verschijnt. De provincie en de gemeentelijke overheden
zouden nadrukkelijk hun inwoners actief en beter moeten informeren: brengen in plaats van
halen.
We merken ook op dat overleg met "belanghebbenden" vaag blijft: wie zijn het, waar gaat het
over en met lage frequentie. We geven u mee dat Tata Steel actief en frequent de omwonenden
(vertegenwoordigd via wijkgroepen) informeert en in de zogenaamde Burentafel een dialoog
heeft. Omwonenden betrekken kan beter en dat zou bij de IJmond gemeenten en provincie
meer aandacht moeten krijgen en navolging.  In het creëren van echte dialoog kunnen met name
de drie gemeenten veel betekenen.
We zijn ook dan zeer positief over een nieuw soort overleg met belanghebbenden zoals
aangekondigd op pag. 8: Daarnaast organiseren de IJmondgemeenten een Omgevingsoverleg
tussen verschillende betrokken partijen in de IJmond, in samenwerking met het ministerie van
IenW, ondersteund door de provincie. Met onze doelstelling van dialoog en verbinden past dat
prima dit bij onze activiteiten en zouden we ons daarvoor willen aanmelden.
 
En dan constateren dat in het spoor 4. Omgeving en Communicatie een omissie. Zo heeft elk
bestuursorgaan zijn eigen aanpak voor contact, maar als het om iets breder algemeens gaat dan
is onduidelijk waar men zich moet melden. Wij weten nu niet bij wie moeten zijn voor zo’n
aanmelding: de provincie, een van de IJmond gemeenten of nog een ander orgaan.
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We adviseren daarom in ieder geval een kleine aanvulling op het programma door het instellen
van één loket voor alle vragen van belanghebbenden die een vraag of vergelijkbaar hebben met
betrekking tot de publieke activiteiten rond Tata Steel. Dat ene loket kan dan die vragen
doorsturen naar de geschiktste instantie. Wat ons betreft ligt het voor de hand om zo’n taak te
laten uitvoeren worden door een Omgevingsdienst. Die duidelijkheid moet wel geschapen
worden zodat belanghebbenden makkelijk op één plek terecht kunnen zonder zich te moeten
verdiepen wie nu waarvoor verantwoordelijk is en wellicht aanspreekbaar.
 
 
Met vriendelijke groeten
Wim Moonen
 

 




